

Exceed Reward Points Campaign Terms and Conditions

شروط وأحكام الحملة الترويجية الخاصة Exceed مكافآت

1. Campaign Period: 01 March – 31 December 2024
2. To get the Exceed Rewards, a promo code must be applied successfully before submitting the transfer.

Promo Code	EXCEED
Description	Get 15 Exceed Rewards points (worth AED 30) for up to 2 international transfers per month, for any amount, in any currency, to any bank account outside the UAE. ADIB Transfer Fee / Correspondent Bank Fee / Beneficiary Bank Fee may apply. This is a limited time offer.

3. The promo code is valid to 31-December-2024.
4. The Exceed offer is applicable to successfully processed transfers only. If a transfer is rejected, cancelled, reversed, and/or stopped, the Exceed offer will not be applicable on all such transfers.
5. The Exceed Rewards will be credited to the customer account at ADIB (UAE) only.
6. Any Individual ADIB (UAE) customer, submitting an International Remittance transaction using ADIB (UAE) Mobile Banking or Internet Banking, will be eligible to apply the promo code.
7. The Exceed Rewards of each calendar month international transfers will be credited to the ADIB (UAE) account of the customer within 15 working days of the next month. For example, the Exceed Rewards of all the eligible transfers submitted in Mar-2024, will be credited to the customer account by 19-Apr-2024.
8. The Individual ADIB (UAE) customer must hold an active current/savings account in the UAE in AED currency and submit an International Remittance via ADIB (UAE) Mobile Banking or Internet Banking to be eligible to apply the promo code.
9. Any cancellations, refunds, rejections, and/or reversals will be processed as per the [General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services and Cancellation Policy](#).
10. The existing benefits related to discounts and waivers on transfers and remittances fees and charges given to specific customer segments, such as, Gold, Diamond etc. remain as-is and the promo codes can be availed additionally for further discounts (as applicable).

1. فترة الحملة الترويجية: 01 مارس – 31 ديسمبر 2024
2. للحصول على مكافأة Exceed، يجب استخدام الرمز الترويجي بنجاح قبل إرسال التحويل

Exceed	الرمز الترويجي
احصل على 15 نقطة من مكافآت Exceed (تعاقد 30 درهماً) مقابل ما يصل إلى معاملتين تحويل دوليتين شهرياً، بأي مبلغ، وبأي عملة، إلى أي حساب مصرفي خارج دولة الإمارات. قد يتم خصم رسوم التحويل من مصرف أبوظبي الإسلامي / رسوم المصرف المراسل / رسوم المصرف المستفيد. هذا العرض لفترة محدودة	الوصف

3. الرموز الترويجية سارية حتى 31 ديسمبر 2024.
4. يسري عرض Exceed على معاملات التحويل التي تمت معالجتها بنجاح فقط. إذا تم رفض معاملة التحويل، أو إلغاؤها، أو عكسها، أو إيقافها، فلن يطبق عرض Exceed على معاملات التحويل هذه
5. سيتم إضافة مكافآت Exceed إلى حساب المتعامل لدى مصرف أبوظبي الإسلامي (الإمارات) فقط
6. إن أي متعامل لدى مصرف أبوظبي الإسلامي (الإمارات)، يقدم معاملة تحويل دولية باستخدام الخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك أو الخدمات المصرفية عبر الإنترنت من مصرف أبوظبي الإسلامي (الإمارات)، سيكون مؤهلاً لاستخدام الرمز الترويجي
7. سيتم إضافة مكافآت Exceed عن جميع التحويلات الدولية التي تم إجراؤها في نفس الشهر إلى حساب المتعامل لدى مصرف أبوظبي الإسلامي (الإمارات) خلال 15 يوم عمل من الشهر التالي. على سبيل المثال، يتم إضافة مكافآت Exceed لجميع التحويلات المؤهلة المقدمة في مارس 2024 إلى حساب المتعامل بحلول 19 أبريل 2024.
8. يجب على متعامل مصرف أبوظبي الإسلامي (الإمارات) أن يكون لديه حساب جاري/توفير مفعّل في دولة الإمارات بعملة الدرهم وأن يقدم معاملة تحويل دولية من خلال الخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك أو الخدمات المصرفية عبر الإنترنت من مصرف أبوظبي الإسلامي (الإمارات) ليكون مؤهلاً لاستخدام الرمز الترويجي
9. سيتم معالجة أي عمليات إلغاء أو استرداد أو رفض أو إلغاء وفقاً للشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية وسياسة الإلغاء.
10. سوف تبقى المزايا الحالية المتعلقة بالخصومات والإعفاءات على رسوم التحويلات والمصاريف الممنوحة لفئات معينة من المتعاملين، مثل الفئة الذهبية والماسية وما إلى ذلك، كما هي ويمكن الاستفادة من الرموز الترويجية بالإضافة إلى ذلك للحصول على مزيد من الخصومات (حسب ما هو مطبق)